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Hallintosäännön 141 §:n mukaisesti valtuustoryhmällä tai valtuutetulla on 
oikeus tehdä kirjallisia aloitteita kunnan toimintaa ja hallintoa koskevissa 
asioissa.  
 
Kaupunginhallituksen on vuosittain maaliskuun loppuun mennessä 
esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä ja 
kaupunginhallitukselle lähetetyistä aloitteista, joita valtuusto ei ole edellisen 
vuoden loppuun mennessä ole lopullisesti käsitellyt. Samalla on 
ilmoitettava, mihin toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voi 
todeta, mitkä aloitteista on käsitelty loppuun. 
 
Vuoden 2021 aikana tehtiin yhteensä 10 valtuustoaloitetta, joista viisi 
valtuustoaloitetta käsiteltiin vuoden 2021 aikana. Viisi aloitetta oli 
käsittelemättä vuoden 2021 lopussa. Palvelualueet ovat antaneet 
vastauksensa kesken olevien valtuustoaloitteiden valmisteluvaiheesta ja 
mahdollisesta ajankohdasta aloitteiden loppuun käsittelemiseksi tämän 
kevään valtuuston kokouksista.  
 
Luettelo käsittelemättä olevista valtuustoaloitteista: 
 
Antti Olkinuoran ym. valtuustoaloite julkisuuslain noudattamisesta 
kaupungin päätöksenteossa ja sen omistamissa yhtiöissä 
- Aloitetta on käsitelty 25.3.2021 konsernijaostossa. Aloite on lausuttavana 
yhteisöissä, joissa on Salon kaupungilla merkittävä osuus. 
 
Vasemmistoliiton ym. valtuustoaloite Klippulan myyntiaikeen perumiseksi 
- Aloite on käsitelty 24.1.2022 § 26 kaupunginhallituksessa sekä 31.1.2022 
§ 7 kaupunginvaltuustossa. Kaupunginvaltuusto on palauttanut asian 
valmisteluun. 
 
Jarkko Anttilan ym. valtuustoaloite Lehmijärven uimalan kehittämisestä 
- Aloite on käsitelty 18.11.2021 § 41 vapaa-ajan lautakunnassa sekä 
17.1.2022 § 7 kaupunginhallituksessa. Kaupunginhallitus on päättänyt, 
ettei talvikäyttöiseen saunaan Lehmijärven uimarannalle investoida ja 
päättänyt lähettää asian ravintolatoiminnan edellytyksiä koskevin osin 
valmisteltavaksi kaupunkikehityslautakunnalle. Muilta osin 
kaupunginhallitus on merkinnyt asian tiedoksi ja esittänyt 
kaupunginvaltuustolle, että se merkitsee asian tiedoksi ja todennut 
aloitteen loppuunkäsitellyksi. 
 
Marja Ruokosen ym. aloite linja-autoaseman kehittämiseksi 
- Aloite käsitellään kevään 2022 aikana. 
 
Ismo Saaren ym. valtuustoaloite moottoritien risteysalueiden 
kehittämismahdollisuuksista 
- Aloite käsiteltiin kaupunkikehityslautakunnassa 1.3.2022. Lautakunta 
palautti aloitteen valmisteluun. 
 
 
Pöytäkirja tarkastetaan tämän asian osalta heti kokouksessa. 
 

 



Esittelijä Vt. Kaupunginjohtaja 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus ehdottaa kaupunginvaltuustolle, että kaupunginvaltuusto 
merkitsee tiedoksi luettelon käsittelemättä olevista valtuustoaloitteista. 
 
Pöytäkirja tarkastetaan tämän asian osalta heti kokouksessa. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
Kaupunginhallitus päätti tarkastaa pöytäkirjan tämän asian osalta jo 
kokouksessa. 

 
Tiedoksianto Toimistopalvelut 
 
 
Kaupunginvaltuusto 04.04.2022 § 27 
651/00.01.02.02/2022 
 
 
Esittelijä Kaupunginhallitus 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus ehdottaa kaupunginvaltuustolle, että kaupunginvaltuusto 

merkitsee tiedoksi luettelon käsittelemättä olevista valtuustoaloitteista. 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
Tiedoksianto - 


